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Uw kenmerk 

Geachte heer, mevrouw. 

Op 5 juli 2017 heeft u in verschillende raadscommissies de programma's en paragrafen 
van de gemeenterekening 2016 besproken. Met deze brief ontvangt u antwoord op de 
niet-beantwoorde vragen en geven wij een overzicht van de gedane toezeggingen. Rond 
de toezeggingen hebben wij ons beperkt tot nieuwe zaken. Aankondigingen van 
activiteiten, verkenningen, visies, uitvoeringsprogramma's en projecten die al in de 
pijplijn zitten, kunt u terugvinden in de diverse lange termijn agenda's (LTA's) van de 
betreffende raadscommissies. 

In onderstaande beantwoording volgen we de volgorde van de programma's zoals 
opgenomen in de gemeenterekening 2016. 

Programma 1. Werk en inkomen 

Sociaal medische indicatie kinderopvang 
Aan de orde zijn gekomen de wachttijden voor kinderopvang met sociaal medische 
indicatie. Hoe gaat u deze aanpakken? 

Toezegging 
We gaan onderzoeken of de afhandeling van de aanvraagprocedure voor sociaal medische 
indicatie kinderopvang sneller kan plaatsvinden. We zullen u hierover in september 
informeren. 
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Programma 2. Economie en werkgelegenheid 

Samenwerking Middelbaar Beroepsonderwijs 
Meerdere partijen hebben aandacht gevraagd voor de samenwerking met het Middelbaar 
Beroepsonderwijs (MBO) en zouden deze samenwerking uitgebreider in de 
gemeenterekening belicht willen zien. 

Toezegging 
We zullen in de volgende gemeenterekening een aparte "paragraaf opnemen over de 
samenwerking die we met het MBO hebben. Dit kunnen we u ook toezeggen voor de 
begroting 2018. 

Indicator 'aantal afgestudeerden dal Groningen verlaat na afstuderen' 
Waarom is de indicator 'aantal afgestudeerden dat Groningen verlaat na afstuderen' niet 
(meer) opgenomen? Kan deze indicator worden opgenomen? 

Toezegging 
We hebben u toegezegd dat we de indicator zullen opnemen in de begroting. Nader 
onderzoek leert echter dat deze indicator als wens is opgevoerd in de werksessie bij de 
begroting 2017. Wij hebben deze wens niet overgenomen omdat deze gegevens niet zijn 
gekoppeld aan beleidsvorming bij of van het onderwijs. U bent hierover per brief (met 
kenmerk 5917773) geïnformeerd. 

Programma 4. Welzijn, gezondheid, zorg en vernieuwing sociaal domein 

Evaluatie beleidsplan Vernieuwing Sociaal Domein 
Gevraagd is naar de evaluatie van het Vernieuwing Sociaal Domein (VSD). Zijn de 
beoogde doelstellingen behaald? 

Toezegging 
Wij hebben dit onderwerp in een eerdere commissie Onderwijs en Welzijn besproken; de 
kaders van het huidige beleidsplan VSD 2014-2015 zijn nog steeds actueel. Afgesproken 
is dat we uw raad zullen informeren accentverschuivingen die we gaan aanbrengen in de 
VSD. Wij zullen hier ook een tussenstand sociaal domein in opnemen. Deze brief sturen 
wij u in december. 

Gebied.sondersteunend netwerk 
Aan de orde is gekomen het gebiedsondersteunend netwerk. Wat houdt dit in de praktijk 
in? 

Antwoord 
Een van de belangrijkste accentverschuivingen in de VSD is het gebiedsondersteunend 
netwerk. Wij informeren u hierover inhoudelijk tegelijkertijd met de hiervoor genoemde 
accentenbrief Daarnaast ontvangt u deze zomer een procesbrief over het 
gebiedsondersteunend netwerk. 
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Mantelzt)rg 

Wat doen wij als gemeente voor mantelzorgers?  

Toezegging 
Op 10 mei heeft uw raad een werkbezoek afgelegd aan Humanitas. waar op verzoek van 
enkele fracties, ook extra aandacht is besteed aan mantelzorg. Wij brengen daarnaast de 
fracties die deze vraag stelden tijdens de rekeningcommissie ambtelijk op de hoogte over 
wat er door de gemeente allemaal wordt gedaan op het gebied van mantelzorg, zoals de 
complimententgelden. 
Programma 7. Verkeer 

Stadsdistrib ut ie 
De venstertijden voor stadsdistributie in de binnenstad zijn aangepast. Op dit moment is 
nog niet het gewenste resultaat zichtbaar. Wanneer gaat handhaving plaatsvinden en 
wanneer spreken wij hierover weer met elkaar? 

Toezegging 
Het onderwerp stadslogistiek is ingewikkeld. De binnenstad moet worden bevoorraad en 
tegelijkertijd willen we dat verkeersdeelnemers hiervan zo min mogelijk hinder 
ondervinden. 
In het najaar zullen we u schriftelijk informeren over de stand van zaken rondom dit 
thema. Ondertussen ondernemen wij de noodzakelijke acties. 

Verkeersmaatregelen Wielewaalplein 
Wij hebben met uw raad een aantal verkeersmaatregelen rondom het Wielewaalplein 
afgesproken. Deze zijn nog niet uitgevoerd. Gevraagd is naar de stand van zaken. 

Toezegging 

Wij nemen zo snel mogelijk actie om de maatregelen uit te voeren. 

Aanpak verkeersveiligheid 
We hebben gesproken over het thema verkeersveiligheid en aanpak hiervan. Relatief 
kleine verkeersmaatregelen kunnen eenvoudig meegenomen worden in de 
gebiedsgerichte aanpak. Grote verkeersmaatregelen zijn onderdeel van de verkeer- en 
vervoersprojecten. De overige maatregelen zullen worden afgewogen in het 
meerjarenprogramma Verkeer en Vervoer. 
Toezegging 
In het najaar zullen wij bij u terugkomen met het meerjarenprogramma Verkeer en 
Vervoer met daarin opgenomen de aanpak op het gebied van verkeersveiligheid. 

Programma 8. Wonen 

Indicator 'tevredenheid samenleven studenten en andere stadjers ' 
Waarom is geen cijfer opgenomen over het percentage inwoners dat zegt tevreden te zijn 
over de omgang met studenten? 
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Antwoord 
Dit antwoord is er wel maar is per abuis niet opgenomen in de rekening. In 2016 zegt 
71% tevreden te zijn; in 2014 was dit percentage 69%. Wij meten deze indicator 
tweejaarlijks. 

Indicator 'wachlliidjongerenhuisve.sting' 
Wat is de wachttijd voor jongerenhuisvesting en waarom is deze indicator niet ingevuld in 
de rekening 2016? 

Toezegging 
In het verleden is er wel onderzoek gedaan door de RUG, maar de wachttijd wordt niet 
ieder jaar standaard gemeten omdat het een indicator is die niet eenvoudig te meten is. 
We zullen onderzoeken of het goed kunnen meten van de wachttijd haalbaar is. We 
komen hierop bij de begroting 2018 terug. 

Subsidies voor groene daken 
Kunt u ons informeren over het beroep dat particulieren, instanties en bedrijven in 2016 
hebben gedaan op de subsidies voor groene daken? 

Antwoord 
In 2016 zijn 29 aanvragen ontvangen voor groene daken. Dit aantal is vergelijkbaar met 
2015 evenals het oppervlakte groene dak. We hebben 22 aanvragen definitief toegekend. 
De andere 7 aanvragen hebben we voorlopig toegekend. Deze worden definitief zodra het 
groene dak is aangelegd. 
Naast de reguliere promotie via onze website en bijvoorbeeld op de nieuwbouwbeurs 
gaan we via facebook en twitter de regeling nog eens extra promoten. 

Subsidiebedrag 'Leven in Stad' 

Is het mogelijk om het subsidiebedrag van 500 euro voor 'Leven in Stad' te verhogen?  

Antwoord 
De regeling 'Leven in Stad' valt onder de Algemene Subsidieverordening gemeente 
Groningen. Het bedrag van 500 euro is opgenomen in de voorwaarden bij een aanvraag. 
Om dit bedrag te wijzigen, hoeft de verordening niet te worden aangepast. We gaan na in 
hoeverre het nodig en wenselijk is dit bedrag te verhogen en komen daar in de monitor 
jongerenhuisvesting op terug. Deze monitor ontvangt u in november als onderdeel van het 
Meerjarenprogramma Structuurvisie Wonen. 
Vrijval re.serve Wonen hoven winkels 
De stichting Wonen boven winkels is in 2016 geliquideerd. Gevraagd is naar de 
besteedbaarheid van het bedrag van I miljoen euro dat tegenover het aandeelkapitaal 
stond. 

Antwoord 
We hebben u geantwoord dat dit bedrag voor het oorspronkelijke doel beschikbaar blijft. 
Deze beantwoording was niet juist. Deze is als volgt: In de rekening hebben wij u 
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voorgesteld om het bedrag toe te voegen aan de Algemene Egalisatie Reserve (AER), 
omdat het niet meer nodig is dit bedrag aan te houden voor het oorspronkelijke doel. 

Programma 10. Veiligheid 

Daling aantal huisverhoden 
Het aantal meldingen van huiselijk geweld is toegenomen terwijl het aantal opgelegde 
huisverboden ten opzichte van 2015 is afgenomen. Hoe kan dat? 
Toezegging 
Zoals ook aangegeven in de toelichting op het resultaat wordt huiselijk geweld sinds 2016 
op een andere manier geregistreerd. Wij onderzoeken de oorzaak van de daling van het 
aantal huisverboden en informeren u voor 1 november over het resultaat. 

Radicalisering 

Hoe gaat de gemeente om met signalen over personen die mogelijk radicaliseren?  

Toezegging 
Tijdens de werksessie van uw commissie F&V met de lokale driehoek op 4 oktober a.s. 
zullen we u hierover informeren. 
Veiligheidsmonitor betrekken hij bespreking rekening over programma 10 
Is het mogelijk om de Monitor veiligheidsbeleid over de eerste vier maanden van het 
lopende jaar te betrekken bij de bespreking bij de rekening over programma 10? 

Toezegging 
Wij zullen nagaan of we de monitor over de eerste vier maanden van het jaar eerder 
kunnen presenteren, zodat deze bij de bespreking van de rekening kan worden betrokken. 

Klachten panel deurbeleid 
In 2016 zijn 16 klachten behandeld in het kader van het panel deurbeleid. Zijn er niet 
meer klachtwaardige gedragingen en zo ja, waarom worden hierover dan geen klachten 
ingediend? 

Toezegging 
Wij onderzoeken deze vraag en zullen hierover informatie inwinnen bij de politie. Over 
het resultaat zullen wij u informeren. 

Veiligheidsweek 
U vraagt ons ook dit jaar weer een programma te organiseren in het kader van de week 
voor de veiligheid en dit programma te richten op een brede doelgroep. 

Toezegging 
De nationale week voor de veiligheid is dit jaar in de tweede week van oktober. Wij 
nemen hieraan deel met een eigen programma voor onze stad. In september zullen wij u 
over de opzet van het programma informeren. 
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Onderdeel Financiën 

Principe akkoord CAO ambtenaren 
Er is een principe akkoord gesloten over de CAO voor ambtenaren. Dit akkoord heeft een 
direct financieel effect op het meerjarenbeeld. De precieze effecten ervan worden 
meegenomen in de tarievennota en begroting 2018. 

Toezegging 
We zullen u voor het voorjaarsdebat per brief informeren over de invloed van de 
afgesloten CAO op het meerjarenbeeld. 

Verbeterplan aanbevelingen accountant 
Op welke wijze wordt de raad geïnformeerd over de voortgang van het verbeterplan naar 
aanleiding van de aanbevelingen van de accountant? 

1oezegging 
We zullen u via het audit committee op de hoogte houden van de verbeterslagen die 
gemaakt worden naar aanleiding van de aanbevelingen van de accountant 

We verwachten u met deze brief voor dit moment voldoende te hebben geïnformeerd. 

Met vriendelijke groet 
burgemeester en wethouders van Groningen. 

de burgemeester, de secretaris. 
Peter den Oudsten Peter Teesink 


